
Voorzitter: Weisglas

Tegenwoordig zijn 103 leden, te
weten:

Van Aartsen, Albayrak, Algra,
Aptroot, Arib, Van As, Atsma, Van
Baalen, Balemans, Van Beek, Van
Bochove, Boelhouwer, Van Bommel,
Van den Brink, Brinkel, Bruls,
Cornielje, Crone, Depla, Dezentjé
Hamming, Van Dijk, Dijksma,
Dijsselbloem, Dittrich, Douma,
Duivesteijn, Duyvendak, Van
Egerschot, Eijsink, Van Fessem,
Fierens, Geluk, Van Gent, Gerkens,
De Haan, Van Haersma Buma,
Halsema, Van der Ham, Haverkamp,
Heemskerk, Hermans, Hessels, Van
Hijum, Hirsi Ali, Hofstra, Ten Hoopen,
Huizinga-Heringa, Jager, Joldersma,
Jonker, Kant, Karimi, Koopmans,
KosËer-Kaya, De Krom, Van der Laan,
Lambrechts, Mastwijk, Van Milten-
burg, Mosterd, De Nerée tot
Babberich, Noorman-den Uyl,
Omtzigt, Örgü, Ormel, De Pater-van
der Meer, Rambocus, Rijpstra, Roefs,
Samsom, Schippers, Slob, Smeets,
Smilde, Smits, Snijder-Hazelhoff,
Spies, Van der Staaij, Sterk, Straub,
Szabó, Timmer, Timmermans,
Tjon-A-Ten, Tonkens, Varela,
Veenendaal, Vendrik, Verbeet,
Verburg, Verdaas, Vietsch, Visser,
Van der Vlies, Vos, Bibi de Vries,
Klaas de Vries, Van Vroonhoven-Kok,
Waalkens, Weekers, Weisglas,
Wilders en De Wit,

en de heren Zalm, vice-minister-
president, minister van Financiën, en
De Geus, minister van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid.
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De voorzitter: Excuses voor het feit
dat we wat later beginnen, maar dat

is omdat ik even heb moeten
wachten op de minister van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid, die bij
het eerste onderwerp is betrokken en
die vanwege de sneeuw iets later is.
Vergeleken met het Noorden van het
land hebben wij maar vijf minuten
vertraging! De excuses van de
minister zijn uiteraard aanvaard.

Ik deel aan de Kamer mede dat zijn
ingekomen berichten van verhinde-
ring van de leden:

Luchtenveld, Eski en Adelmund,
wegens ziekte;

Huizinga-Heringa en Stuurman,
wegens bezigheden elders, alleen
voor de ochtendvergadering;

Timmer, wegens bezigheden elders,
alleen voor de middag- en avond-
vergadering;

Depla, Kruijsen en Timmermans
wegens bezigheden elders, alleen
voor de avondvergadering.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 2 februari 2005 over het
PBO-stelsel.

De voorzitter: De woordvoerders
hebben er geen bezwaar tegen dat
de volgorde waarin het woord wordt
gevoerd enigszins wordt omgedraaid
en dat we beginnen met de heer
Douma. Het woord is derhalve aan
de heer Douma.
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De heer Douma (PvdA): Voorzitter. In

het debat is er veel gesproken over
de toekomst van het PBO-stelsel. Ik
heb daarbij op een aantal onderdelen
verwezen naar de problemen met het
Productschap Tuinbouw, waarop een
groot deel van de ondernemingen
kritiek heeft. Om aan een deel van
die kwestie invulling te geven, wil ik
de volgende motie indienen.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat de SER op grond
van de wet een toezichthoudende
taak heeft ten aanzien van het
functioneren van de PBO's;

overwegende dat in sommige
sectoren door een aantal onderne-
mingen twijfels worden uitgesproken
over de openbaarheid, transparantie
en rechtmatigheid van het handelen
van de product- en bedrijfschappen;

overwegende dat alle PBO's op korte
termijn toekomstplannen moeten
ontwikkelen, waarin onder andere
aandacht wordt besteed aan
representativiteit en transparantie;

verzoekt de regering, de SER te
vragen zich eveneens uit te spreken
over de toekomst van de product- en
bedrijfschappen en daarbij nadrukke-
lijk in te gaan op het optimaliseren
van draagvlak en zijn eigen
toezichthoudende rol,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Douma en
Van Dijk. Naar mij blijkt, wordt zij
voldoende ondersteund.
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